



**CANADA
PROVINCE DE/OF QUÉBEC
MRC VALLÉE-DE-LA-GATINEAU
MUNICIPALITÉ DE KAZABAZUA MUNICIPALITY**

AVIS PUBLIC

Avis Public est par les présentes donné par la soussignée, Pierre Vaillancourt, Directeur général et secrétaire trésorier de la Municipalité de Kazabazua; qu'à la séance du conseil du 3 mai 2016, le conseil de la municipalité de Kazabazua, présenteras les états financiers 2015 pour adoption.

Que toute personne intéressée peut en prendre connaissance au secrétariat du bureau municipal au 30 ch. Begley, de 8h00 à 12h00 et de 13h00 à 16h00 du lundi au vendredi.

Donné à Kazabazua, ce 27^{ième} jour du mois d'avril 2016

Pierre Vaillancourt,
Directeur général et secrétaire trésorier

PUBLIC NOTICE

Public Notice is hereby given by the undersigned, Pierre Vaillancourt, Director General and Secretary-Treasurer of the Municipality of Kazabazua that at the regular Council meeting on May 3, 2016, the council of the municipality of Kazabazua will present their 2015 financial report for adoption

That any person interested may obtain more information at the municipal office located at 30 Begley Road between the hours of 8:00am to Noon and 1:00pm to 4:00pm Monday through Friday.

Given at Kazabazua this 27th day of April 2016

Pierre Vaillancourt,
Director General / Secretary-Treasurer